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Innkalling til:   15 

Parlamentsmøte 7 2024 16 
 17 
Til: Representanter i Studentparlamentet m/vara   18 
 19 
Kopi til: OsloMet  v/rektoratet, Norsk studentorganisasjon (NSO), Velferdstinget i Oslo og Akershus (VTOA), Studentombudet 20 

ved OsloMet, International Students Union at OsloMet (ISU), Studentparlamentet ved UiO, Universitas, 21 
Khrono, Radio Nova, Studentråd ved OsloMet, Studentenes Fakultetsråd ved OsloMet og 22 
Studentrepresentanter i Universitetsstyret    23 

Tidsplan og saksliste for møtet:   24 

Tidsplanen er veiledende. 25 
  26 

Tid:  Saksnr:  Saksnavn:  Type sak:  

17.00 -17.20  

Psak 00/24 a, 

b, c, d, e  konstituering og orientering    

17.20-17.40 Psak 42/24 UN Global Compact Dypdykk 

17.40-18.10 Psak 43/24 Resolusjon UN Global Compact  Vedtak 

18.10-18.40 Psak 44/24 Prinsipprogram Vedtak 

18.40-19.10 Psak 45/24 Vedtektsendringer Vedtak 

19.10-19.40 Spisepause 

19.40-20.10 Psak 46/24 Valg til Velferdstinget 2025 Valg 

20.10-20.25 Psak 47/24 Budsjett 2025 Vedtak 

20.25-20.40 Psak 48/24 Valg til KK Valg 

20.40-20.55 Psak 49/24 Valg til meritteringskommisjon  Valg 

20.55-21.15    Eventuelt, møtekritikk og rydding   

 27 
  28 

  29 
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Til: Studentparlamentet (SP)    Saksbehandler: Organisasjonsrådgiver 30 
Fra: Arbeidsutvalget 31 

 32 

Konstituering   33 

PSak 00/24 a, b, c og d  34 

a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps    35 

 36 

Forslag til vedtak:   37 

• Anna Rebekka Løvmø og Vilde Veronica Haukeland velges til 38 

ordstyrere    39 

• Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent   40 

• Kontrollkomiteen (KK) velges til tellekorps   41 

 42 

b) Godkjenning av innkalling og saksliste   43 

 44 

Forslag til vedtak:   45 

• Innkalling og saksliste godkjennes.   46 

 47 

c) Godkjenning av protokoll fra siste møte   48 

 49 

Forslag til vedtak:   50 

• Protokoll fra sist møte godkjennes med de endringer som fremkommer i 51 

møtet   52 

d) Orienteringssaker fra: 53 

• Arbeidsutvalget (AU) 54 

• Kontrollkomiteen (KK) 55 

• Universitetsstyret, studentrepresentanter 56 

• Læringsmiljøutvalget (LMU) 57 

• Rektoratet 58 

• Velferdstinget (VT) 59 

• Studentparlamentet sine egne komiteer 60 

• Studentenes fakultetsråd og studentråd 61 

 62 

Forslag til vedtak:   63 

• Sakene tas til orientering.   64 

  65 
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Til: Studentparlamentet (SP)          66 
Fra: Arbeidsutvalget 67 

 68 

Orienteringer fra arbeidsutvalget 69 

 70 

Felles orienteringer:  71 

- Planlagt og avholdt still periode. AU har også planlagt og begynt på stem perioden 72 

- Deltatt på NSO høstkonferanse i Drammen for å lære mer om internasjonal 73 

engasjement, organisasjonsvirksomhet og møte andre studentdemokratier fra rundt 74 

om i landet 75 

- Hatt møter med ledelsen hvor det har blitt stilt spørsmål om blant annet 76 

studentombudets ressurser, våre ressurser, kravene til sosial pakke, campus faglig 77 

sammensetning og samarbeid mellom ledelsen og OsloMet. 78 

- Deltatt på Organisasjons og infrastruktur (OI )-ledermøte hvor det ble snakket om 79 

hvordan AU opplevde støtten fra tjenestene IT, SK ,HR , Økonomi . Vi tok opp blant 80 

annet det med nytt registreringssystem for tillitsvalgte, behovet for mer ressurser til 81 

AU og studentombudet.  82 

- Hatt møte med studentombud  om hennes manglende ressurser  83 

- Jobbet med sakspapirene til P7, blant annet diskutert prinsipprogrammet 84 

- Avholdt kandidattworkshop for kandidatene til Studentparlamentet 85 

- Deltatt på demonstrasjon med navn «STOPP STUDENTFABRIKKEN!» arrangert av 86 

NSO, foran stortinget i forbindelse med statsbudsjettet! 87 

 88 

Leder: 89 

- Siden sist parlaments møte har leder deltatt på studentpolitisk toppmøte. Teamene 90 

var arbeidsrelevant utdanning og studentøkonomi. Leder stilte spørsmål om hvordan 91 

statsråden mener at student hverdagen skal gå opp når student økonomien tilsier at 92 

praksis studenter ser seg nødt til å jobbe fulle dager på praksis og deretter fulle dager 93 

på deltidsjobben? Dette bryter med arbeidsmiljøloven, men hvorfor er dette greit for 94 

studenter? På studentpolitisk toppmøte ble det også arrangert en markering, ved at 95 

alle som deltok fra NSO møtte opp på representasjonsboligen i refleks vest og hjelm, 96 

med ordene STOPP STUDENTFABRIKKEN på.  97 

 98 

- Hatt formøte med US og dialog med studentombudet i forbindelse med 99 

universitetsstyret møtet. Før møtet avtale, en us ansatt representant, med 100 

studentombudet at ressurser til studentombudet skulle tas opp som en eventuelt sak 101 

på US møtet. I den forbindelse så uformet nestleder og leder et debattinnlegg om 102 

manglende ressurser til studentombudet. Denne saken kom ut kl 09.00 dagen med 103 

universitet styre møte. Noe som hjelp saken godt og den ble direkte kommentert på, 104 

ved selve møtet.  105 

- Innlegget om studentombudets ressurser, tvang fram en prosess fra rektors side. AU 106 

har hat møte med rektor om studentombudet, og vi skal med i dialog om dette videre. 107 

 108 

- Universitet styremøtet ble avhold 31.okt og leder fulgte møtet. I saken og faglig 109 

innhold på campus Lillestrøm. Falt dessverre studentens ønsket faglig 110 

sammensetning med navn «Helse, bærekraftig bygg og infrastruktur». Universitet 111 
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styret landet på rektor sin innstilling, med campusprofil 3 , med navn «Helse, 112 

organisasjon og teknologi» med7 stemmer for og 4 imot.  113 

 114 

- Siden sist har leder deltatt på to universitetets ledermøter. Det første omhandlet for 115 

det meste i legionella utbruddet i P50 og P52, som er funnet i vann oppsamling. 116 

Utbruddet skjede kort tid før møtet og det gikk for det meste i oppfølgingen av dette. I 117 

dette tilfelles ble kriststab benyttet. Det ingen som er rapportert syke, og tiltak med 118 

medisinske filert ble satt på med en gang.  119 

 120 

- Så går det alltid tid i daglig drift med sakspapirer og lignende. Leder har også hørt 121 

med tidligere AU-er og andre studentdemokratier i forbindelse med saken om å flytte 122 

tidspunkt på valget.  123 

 124 

Nestleder:  125 

Siden forrige parlamentsmøte har nestleder blant annet: 126 

- Oppdatert nettsidens informasjon om SP og AU  127 
- Oppdatert nettsidens infoside om valg  128 
- Vært sykemeldt i en uke 129 
- Vært med på kandidaturworkshop i forbindelse med valg i SP 130 
- Deltatt i møte med Visningsarena, som arbeider med formidling av studentprosjekter 131 

og forskningsprosjekter på campus 132 
- Sendt ut informasjon om valg i SP til alle klassetillitsvalgte, med oppfordring om å 133 

arrangere klassens time i stemmeuken for å stemme sammen  134 
- Skrevet informasjon til alle studenter om valg i SP 135 
- Sendt ut informasjon om valg til alle Instituttledere 136 
- Laget valgomat til valg i SP, med hjelp av utviklere, og samlet informasjon fra 137 

kandidatene for å legge inn i valgomaten 138 
- Avholdt Lederforum 11 (møte med SFR lederteamene) 139 
- Skrevet debattinnlegg om Studentombudet til Universitas, sammen med leder 140 
- Laget innhold om valg i SP til infoskjermer 141 
- Laget innhold om valg i SP til Instagram og Snapchat  142 
- Vært på møte med lederstøtter fra SAM som har laget et system i SharePoint for å gi 143 

alle studenter tilgang til å lese emnerapporter 144 
- Vært på Kjeller 145 
- Vært med på å planlegge «Spør en jurist»-arrangement, som skal arrangeres på 146 

biblioteket i P48 i november og desember. Studentombudet og en jurist vil svare på 147 
spørsmål om fusk, klagerett, etc. 148 

- Daglig drift med oppfølging av tillitsvalgte på e-post og Snapchat  149 
- Fulgt med på behandling av resolusjonen «Studiestart uten overgrep og seksuell 150 

trakassering» i NSO Landsstyre 1. Resolusjonen ble vedtatt. Resolusjonen er skrevet 151 
av NSO AU på bakgrunn av nestleders innspill og innsamling av informasjon gitt i 152 
sommer. Politikken om voldtekt er et viktig steg i å sikre at universiteter og høyskoler 153 
aktivt arbeider mot seksuelle overgrep.  154 

- Fulgt med på behandling av innsendt resolusjon «Vi har ingen flere å miste», som 155 
omhandler selvmordsforebygging. Resolusjonen ble avslått, og det ble vedtatt at 156 
NSO AU skal arbeide videre med tematikken.  157 

- Deltatt på NSOs høstkonferanse sammen med AU, hvor nestleder blant annet lærte 158 
hvordan å lobbye og fikk kontakter fra andre utdanningsinstitusjoner. 159 

 160 

Læringsmiljøansvarlig:  161 
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• Hatt første møte i gallakomiteen. Der diskuterte vi pengebruk, budsjett og hvordan det 162 

skal være. Det ble bestemt tema til gallaen 163 

• Jobbet med rekruttering av kandidater til studentparlamentet, blant annet ved 164 

standvirksomhet og kontakt med studenter.  165 

• Har sammen med leder skrevet høringssvar til prinsipprogrammet til NSO.  166 

• Deltatt på en panelsamtale om alkoholfritt studenthus SO23. Jeg argumenterte for å 167 

gjøre huset helt alkoholfritt vil være en feil forutsetning å starte hvordan bygget skal 168 

se ut, men var enige om at man bør se muligheten for flere alkoholfrie arrangementer 169 

ved SO23 170 

• Har hatt møte med styreleder av SiO Eilif Tanberg for å snakke om SiO og hva 171 

OsloMet studenter syntes om SiO. Jeg ga han også en rask omvisning av Campus. 172 

• Deltatt på workshop om studentliv og hvordan det kan bedres. Workshopen var 173 

arrangert av studentlivskoordinator Beate Thandiwe Dessingthon. Kom fram til der at 174 

campus er dårlig utformet for studentene (som står også i typ 10 rapporter) 175 

• Deltok på oppstartsmøtet for utvalg for samfunnsforbedringer. Møtet gikk bra og 176 

studentene var noen av de mest aktive i møtet.   177 

• Har planlagt stemme-perioden og jobbet mye med den. Har satt opp standplan og har 178 

hatt kontakt med kandidater før valget. 179 

• Jobbet sammen med organisasjonsrådgiver med å få til juletre utenfor P52. Juletre er 180 

bestilt 181 

• Deltatt på møte med DIGIN 182 

• Hatt formøte med VT og møte med VT 183 

• Deltatt på prioriteringsrådsmøte 184 

• Deltatt sammen med resten av AU på NSO sin høstkonferanse hvor jeg lærte mangt 185 

og meget 186 

• Lest Arkivverket sin tilsynsrapport av OsloMet 187 

 188 

Utdannings- og internasjonaliseringsansvarlig: 189 

• Vært i møte med Avdeling for samfunnskontakt og kommunikasjon, hvor vi evaluerte 190 

studiestart, og kommunikasjonen med studentene, med innspill fra de forskjellige 191 

instituttene og fakultetene.  192 

• Vært i møte med det sentrale Forsknings- og utviklingsutvalget (FoU), der blant annet 193 

FoU fordelte sine egne strategiske midler på satsinger som skal fremme ønsket 194 

utvikling av FoU- og innovasjonsarbeidet ved OsloMet. 195 

• Deltatt i workshop om Digitale HUBer, som er OsloMets sentralisering av IT utstyr, 196 

hvor man ser på muligheter for mer innovative klasserom, a la rom for aktiv læring 197 

(ALC-klasserom).  198 

• Holdt workshop for kandidater i kommende valg for Studentparlamentet sammen med 199 

Nestleder.  200 

• Vært på Kjeller og delt ut vafler og i forbindelse med å stille til 201 

Studentparlamentsvalget. 202 

• Vært i kontakt med Norsk studentorganisasjon (NSO) og Arbeidsutvalget ved 203 

Universitetet i Oslo (AU-UiO) i forbindelse med å se på muligheter for promotering av 204 

demonstrasjonen «Stopp Studentfabrikken». Demonstrasjonen ble gjennomført  205 
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31. Oktober, og var ment for å vise studentenes misnøye med det kommende 206 

statsbudsjettet, hvor blant annet eksamensavgift ble innført.  207 

• Deltok i møte med DIGIN, hvor vi diskuterte hvordan studentenes opplever 208 

utdanningskvaliteten ved OsloMet. DIGIN skal jobbe for utvikling og deling av digital 209 

undervisningspraksis, som skal fremme kunnskapsdeling og utvikle undervisningen 210 

ved hjelp av digitale verktøy. De er blant annet innblandet med Interact, et tverrfaglig 211 

digitalt prosjekt, som skal fremme samarbeid på tvers, eksempelvis lærere og sosial 212 

arbeidere. 213 

• Deltok i møte med Tilretteleggingsforum, hvor vi diskuterte systemet for tilrettelegging 214 

ved OsloMet, og eventuelle utfordringer og twister i studentsaker.  215 

• Var i møte med Seksjon for analyse og kvalitetsutvikling (AK) for å diskutere et mulig 216 

system i SharePoint, lagt frem av Fakultet for samfunnsvitenskap (SAM), som gjør 217 

tidligere emnerapporter tilgjengelig for nye studenter. AK har da tatt dette videre og 218 

lagt fram systemet for Seksjon for digitalisering av utdanning for å diskutere 219 

muligheter for å implementere et slikt system for hele OsloMet. Vi i Arbeidsutvalget vil 220 

da følge opp denne prosessen.  221 

• Er i kontakt med studieretninger og lager en oversikt over studenter som har et 222 

vesentlig praksisomfang, eksempelvis sykepleie, for å se på mulige politiske 223 

virkninger for økt studiestøtte i praksisperioden. Bakgrunnen er at disse studentene 224 

gjerne da er i jobb i 8 timer på praksisplassen, for så å måtte gå på et nytt 8 timers 225 

skift rett etterpå for å dekke egne budsjett.  226 

  227 
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Til: Studentparlamentet (SP)       228 

Fra: Arbeidsutvalget  229 

  230 

Dypdykk UN Global Compact 231 

PSAK 42/24 232 

 233 

English summary: 234 

UN Global Compact will be visiting and explaining why OsloMet should become a member of 235 

the organization. 236 

The United Nations Global Compact is a non-binding United Nations pact to get businesses 237 

and firms worldwide to adopt sustainable and socially responsible policies, and to report on 238 

their implementation. Today, the UN Global Compact is the world’s largest corporate initiative 239 

for sustainability. 240 

The Executive Committee (AU) wants to work towards OsloMet joining the network, as this 241 

would commit the university to actively follow the network’s guidelines and implement 242 

measures for sustainable development within their daily operations. 243 

 244 

Bakgrunn:  245 

Vi får besøk av UN Global Compact Norge som vil presentere hvorfor OsloMet burde tilslutte 246 

seg organisasjonen. 247 

UN Global Compact er et globalt nettverk for bedrifter som ønsker å arbeide med 248 

samfunnsansvar og bidra til forsvarlig og bærekraftig bedriftspraksis.  I dag er UN Global 249 

Compact verdens største bedriftsinitiativ for bærekraft. Nettverket har en aktiv oppfølging, 250 

som i praksis betyr at dets bedrifter ikke kan bare si at de kommer til å jobbe for en 251 

bærekraftig drift, men faktisk må gjennomføre regelmessige evalueringer for å se på om de 252 

når de satte bærekraftsmålene.  253 

Arbeidsutvalget (AU) ønsker å jobbe mot at OsloMet tilslutter seg nettverket, ettersom det vil 254 

forplikte universitet til å aktivt følge opp nettverkets retningslinjer og gjennomføre tiltak for en 255 

bærekraftig utvikling og daglig drift. 256 

 257 

Forslag til vedtak: 258 

• Studentparlamentet orienteres og stiller oppklarende spørsmål.  259 

  260 

Saksbehandler: Victoria 
Skogsletten Dalen, nestleder 
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Til: Studentparlamentet (SP)       261 

Fra: Arbeidsutvalget  262 

  263 

Resolusjon UN Global Compact 264 

PSAK 43/24 265 

 266 

English summary: 267 

The United Nations Global Compact is a non-binding United Nations pact to get businesses 268 

and firms worldwide to adopt sustainable and socially responsible policies, and to report on 269 

their implementation. Today, the UN Global Compact is the world’s largest corporate initiative 270 

for sustainability. 271 

The Executive Committee (AU) wants to work towards OsloMet joining the network, as this 272 

would commit the university to actively follow the network’s guidelines and implement 273 

measures for sustainable development within their daily operations. 274 

 275 

Bakgrunn:  276 

UN Global Compact er et globalt nettverk for bedrifter som ønsker å arbeide med 277 

samfunnsansvar og bidra til forsvarlig og bærekraftig bedriftspraksis.  I dag er UN Global 278 

Compact verdens største bedriftsinitiativ for bærekraft. Nettverket har en aktiv oppfølging, 279 

som i praksis betyr at dets bedrifter ikke kan bare si at de kommer til å jobbe for en 280 

bærekraftig drift, men faktisk må gjennomføre regelmessige evalueringer for å se på om de 281 

når de satte bærekraftsmålene.  282 

Arbeidsutvalget (AU) ønsker å jobbe mot at OsloMet tilslutter seg nettverket, ettersom det vil 283 

forplikte universitet til å aktivt følge opp nettverkets retningslinjer og gjennomføre tiltak for en 284 

bærekraftig utvikling og daglig drift. 285 

 286 

Vurdering: 287 

AU innstiller på at resolusjonen blir vedtatt, ettersom det vil supplere Studentparlamentets 288 

klimapolitikk, og gi OsloMet et større initiativ til å følge en aktiv bærekraftig utvikling. 289 

 290 

Vedlegg: 291 

• Resolusjon UN Global Compact 292 

 293 

Forslag til vedtak: 294 

• Studentparlamentet vedtar resolusjonen med de endringer som fremkommer 295 

på møtet.  296 

  297 

Saksbehandler: Predrag Paulic 
Utdannings- og  
internasjonaliseringsansvarlig 
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 298 

Resolusjon UN global compact 299 

Vedtatt: XXXX 300 

 301 

Bakgrunn: 302 

UN Global Compact er et globalt nettverk for bedrifter som ønsker å arbeide med 303 

samfunnsansvar og bidra til forsvarlig og bærekraftig bedriftspraksis.  I dag er UN Global 304 

Compact verdens største bedriftsinitiativ for bærekraft. 305 

 306 

Ved å bli en del av UN global compact viser OsloMet at man er en del av en global 307 

bevegelse av ansvarlige og bærekraftige bedrifter. OsloMet godkjenner man at man 308 

inkluderer ti prinsipper inn i OsloMet sin strategi og virksomhet.  309 

 310 

Prinsippene  311 

 312 

Menneskerettigheter og arbeidsliv 313 

Prinsipp 1: Bedrifter skal støtte og respektere vern om internasjonalt anerkjente 314 

menneskerettigheter, og 315 

Prinsipp 2: påse at de ikke medvirker til brudd på menneskerettighetene. 316 

Prinsipp 3: Bedrifter skal holde organisasjonsfriheten i hevd og sikre at arbeidstagers rett til å 317 

føre kollektive forhandlinger anerkjennes i praksis, og 318 

Prinsipp 4: avskaffe alle former for tvangsarbeid, 319 

Prinsipp 5: sikre reell avskaffelse av barnearbeid, og 320 

Prinsipp 6: sikre at diskriminering i arbeidslivet avskaffes. 321 

 322 

Miljø 323 

Prinsipp 7: Bedrifter skal støtte en føre-var tilnærming til miljøutfordringer, 324 

Prinsipp 8: ta initiativ til å fremme økt miljøansvar, og 325 

Prinsipp 9: oppmuntre til utvikling og spredning av miljøvennlig teknologi. 326 

 327 

Anti-korrupsjon 328 
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Prinsipp 10: Bedrifter skal bekjempe enhver form for korrupsjon, herunder utpressing og 329 

bestikkelser. 330 

 331 

Studentparlamentet mener at: 332 

 333 

• OsloMet skal tilslutte seg UN global compact slik at OsloMet tar sitt bærekraftige 334 

ansvar på alvor, og knytter UN global sine prinsipper inn i OsloMet sin virksomhet.  335 

  336 
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Til: Studentparlamentet (SP)       337 
Fra: Arbeidsutvalget  338 
  339 

Prinsipprogram 2025 340 

PSAK 44/24   341 

English summary:  342 

The program of principles is the highest political document of the Student Parliament and is 343 

thus a guideline for the other political documents and all of the Student Parliament's political 344 

work. 345 

According to §2.1 of The Student Parliament’s Articles of Association the Student Parliament 346 

must be revised annually. The current Program of Principals was adopted on 28 November 347 

2023 and the executive committee has therefore come up with a proposal for a revised 348 

programme of principles. 349 

Bakgrunn:  350 

Prinsipprogrammet er det øverste politiske dokumentet til Studentparlamentet og er dermed 351 

en rettesnor for de andre politiske dokumentene og alt av Studentparlamentets politiske 352 

virke.  353 

I henhold til vedtektene §2.1, skal prinsipprogrammet til studentparlamentet revideres årlig. 354 

Det gjeldende prinsipprogrammet ble vedtatt 28.11. 2023 og arbeidsutvalget har derfor 355 

kommet med et forslag til revidert prinsipprogram.  356 

 357 

Vurdering:  358 

Dokumentet skal beskrive de overordna prinsippene, og bør være prinsipper som kan holde 359 

seg over tid. Arbeidsutvalget stiller spørsmål ved at prinsipprogrammet skal revideres årlig 360 

og ser det som naturlig at prinsipprogrammet ikke bør revideres årlig, selv om det er noe 361 

som står i vedtektene per nå.  Vi ber derfor om prinsipper og ikke konkret politikk som hører 362 

hjemme i et politisk dokument eller resolusjon. Arbeidsutvalget har utviklet et prinsipprogram 363 

i en helt ny struktur. Vi har strøket en del punkter som AU opplevde som for spesifikk politikk. 364 

Vi har også utformet nye overskrifter og oppsummerende overpunkter, med mål om et mer 365 

helhetlig prinsipprogram. AU har tatt inspirasjon fra andre prinsipprogram til 366 

studentorganisasjoner og politiske partier.  367 

 368 

Vedlegg:  369 

• Prinsipprogram for SP-OsloMet, vedtatt 28.11.2023 (eget dokument) 370 

• Revidert prinsipprogram (eget dokument) 371 

Saksbehandler:  

Amalie Fadler Opdal – Leder  
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Forslag til vedtak:  372 

• Studentparlamentet vedtar prinsipprogrammet med de merknadene som fremkommer 373 

i møtet  374 

• Studentparlamentet gir arbeidsutvalget redaksjonell fullmakt  375 

  376 
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Til: Studentparlamentet (SP)       377 

Fra: Arbeidsutvalget  378 

  379 

Vedtektsendringer  380 

PSAK 45/24 381 

 382 

English summary:  383 

According to the Student Parliament’s Articles of Association, changes to said articles has to 384 

be presented at one meeting but cannot be discussed and voted on before the consecutive 385 

meeting. As it is currently the case, at P6, which was held at 15.10.2024, the two 386 

suggestions for changing the Articles were presented by the Executive Committee. 387 

Followingly, at P7 we will have a discussion and vote on to whether the Student Parliament 388 

wishes to implement these changes or not in the current Articles of the Association.  389 

The proposed changes want to revise the term of office for the Student Parliament members 390 

as well as making a change to when the election for the Student Parliament should be held.   391 

 392 

 393 

Bakgrunn:  394 

Studentparlamentets vedtekter sier at en vedtektsendring må behandles over to 395 

parlamentsmøter (§ 8.3). Forslag til endring legges fram på ett møte, med diskusjon og 396 

vedtak på det påfølgende møtet. Forslagene til endringer av vedtekter ble fremmet på P6, 397 

den 15.10.2024, og skal derfor diskuteres og voteres over under P7. Det vil ikke være 398 

anledning til å sende endringsforslag under behandlingen, på bakgrunn i tidligere nevnte 399 

paragraf. 400 

 401 

Gjennom innsendte forslag til vedtektsendringer, samt den muntlige orienteringen ved P6, 402 

har Milly Meyer lagt fram endringsforlagene for parlamentet på bakgrunn av at dagens 403 

ordning med funksjonstid fra 1. januar betyr at parlamentet mulig går glipp av både førsteårs- 404 

og sisteårsstudenter. Det har også blitt argumentert for at gjennom den nye ordningen vil 405 

man kunne nå nye studenter kort etter skolestart, mens oppmerksomheten om parlamentet 406 

er friskt i minne. Videre ble det lagt fram at den nye ordningen vil i større grad gi insentiv til 407 

sisteårsstudenter som gjerne vil få utnyttet så mye som mulig av en parlamentsperiode, i 408 

stedet for å sitte et knapt halvår. Til slutt, vil man ha mindre behov for supplering av 409 

parlamentsmedlemmer på starten av semesteret, og en større andel av medlemmene vil 410 

være direkte valgt gjennom hele perioden. 411 

 412 

Ut ifra at avsender av forslagene for vedtektsendringene har en nær relasjon til 413 

Arbeidsutvalgets (AU) Læringsmiljøansvarlig (LMA), er ikke LMA dermed habil i denne 414 

saken, noe som resulterer i at det er kun 3 av 4 medlemmer i AU som har innstilt på denne 415 

saken.  416 

 417 

Vurdering:  418 

 419 

Saksbehandler: Predrag Paulic 
Utdannings- og  
internasjonaliseringsansvarlig 
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Arbeidsutvalget innstiller på at de innsendte endringsforslagene for vedtektene ikke vedtas i 420 

Studentparlamentet.  421 

 422 

Grunnen til innstillingen kan oppsummeres med følgende punkter: 423 

• AU ser den positive siden av at valget kommer nærmere studiestart, i med at det vil 424 

holdes Studentparlamentet mer ferskt i minne for nye studenter, samtidig som det kan 425 

gjøre at studiestart blir mer valgfokusert og utnytte Studiestarts kanaler og arenaer til 426 

rekrutteringsvirksomhet. I tillegg vil eksamen være et godt stykke unna, og dermed 427 

ikke være noe som eventuelt trekker bort oppmerksomhet og velvilje fra valget for 428 

potensielle kandidater.  429 

Imidlertid vil dette endre på hvordan AU må jobbe inn mot studiestart. Blant annet vil 430 

det kreve et veldig godt koordinert samarbeid mellom avtroppende og påtroppende 431 

Arbeidsutvalg, ettersom det vil i et slikt tilfelle være det avtroppende Arbeidsutvalget 432 

som må stå for bestillingen av alt nødvendig utstyr og artikler for valget. Dette vil igjen 433 

ha ringvirkninger med tanke på overlappsperioden mellom Arbeidsutvalgene, hvor det 434 

vil gi mindre rom til nødvendig erfaringsutveksling og opplæring. Ytterligere vil en slik 435 

omrokering resultere i at den daglige driften for avtroppende Arbeidsutvalg 436 

suspenderes, ettersom planlegging av valget og overlapp ikke vil gi noe rom for 437 

annet. Avslutningsvis vil et slikt koordinert arbeid påvirkes i en veldig stor grad av 438 

kompatibilitet mellom de to AUene. Ettersom de på ekstrem kort tid må lære seg å 439 

samarbeide med hverandre, samtidig som de vil ha behov for å inngå en god del 440 

kompromisser, noe som kan gi ytterligere ringvirkninger og svekke kvaliteten av både 441 

valgplanlegging og overlapp. 442 

• Arbeidsutvalget ser fordelen av å gjøre noe med funksjonstiden til sine 443 

Studentparlamentets medlemmer, for å eventuelt unngå stort frafall av 444 

sisteårsstudenter, samt minke behovet for supplering gjennom Studentens 445 

fakultetsråd (SFR).  446 

Imidlertid kan vi ikke stå for den foreslåtte funksjonstiden ettersom det vil gi en rekke 447 

utfordringer. Blant annet vil den foreslåtte funksjonstiden være vanskelig å følge opp, 448 

med tanke på at en muligens kan miste en del nye studenter av en konsekvens av at 449 

de utsettes for et hav av informasjon ved studiestart.  450 

Videre må AU sikre et system med forhåndspåmelding før sommeren, for eventuelle 451 

Studentparlamentsmedlemmer som ønsker å stille til valg rett etter studiestart, noe 452 

som igjen vil øke arbeidsmengden i forbindelse med valget.  453 

Avslutningsvis vil perioden 1. august til 30. september være en nokså «død» periode, 454 

med tanke på at både valg og annet med studiestart, eksempelvis 455 

Tillitsvalgtkonferanse og høstseminar, vil måtte ta prioritering enn en gjennomføring 456 

av et første parlamentsmøte. Noe som vil sette Studentparlamentets medlemmers 457 

vilje til å fortsette under press.  458 

• Avslutningsvis mener Arbeidsutvalget at slike omfattende vedtektsendringer ikke vil 459 

måtte være igangsatt umiddelbart, ettersom det tross alt vil være mulig, under dagens 460 

rammer, å gjennomføre deler av disse endringene uten å måtte gjøre om 461 

styringsdokumentene. Med andre ord vil Arbeidsutvalget ha mulighet til å 462 

eksperimentere med flerfoldige tilnærminger før en setter eventuelle 463 

vedtektsendringer «i stein».  464 

 465 

 466 
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Vedlegg:  467 

• Endringsforslag til Studentparlamentets vedtekter  468 

 469 

Forslag til vedtak: 470 

• Studentparlamentet forkaster de innsendte endringsforslagene 471 

• Arbeidsutvalget tar en helhetlig vurdering og gjennomfører en grundig utredning for 472 

hvilke muligheter Studentparlamentet har i forhold til endring av funksjonstid.  473 

  474 
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Vedlegg: Endringsforslag til Studentparlamentets vedtekter 475 

 476 

 477 

 

Forslagsstiller Milly Meyer 

Forslagsnummer 1 

Sidetall  Linjenummer  

 Tilleggsforslag Endringsforslag Strykningsforslag 

Sett Kryss  x  

 

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten) 

 
§ 2.4. Funksjonstid 
1. Studentparlamentets funksjonstid er fra 1.januar til 31.desember samme år. 
 

Endring (hva er endringen du foreslår) 

 
Endring på funksjonstid.  
 

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?) 

 
Dagens ordning med funksjonstid fra 1. januar betyr at parlamentet mulig går glipp av 
både førsteårs- og sisteårsstudenter. I det nye forslaget vil man kunne nå nye studenter 
kort etter skolestart, mens oppmerksomheten om parlamentet er friskt i minne. Den nye 
ordningen vil i større grad gi insentiv til sisteårsstudenter som gjerne vil få utnyttet så mye 
som mulig av en parlamentsperiode, i stedet for å sitte et knapt halvår. Man vil ha mindre 
behov for supplering av parlamentsmedlemmer på starten av semesteret, og en større 
andel av medlemmene vil være direkte valgt gjennom hele perioden. 
 

Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst) 

 
§ 2.4. Funksjonstid 
1. Studentparlamentets funksjonstid er fra 1. oktober til 30 september påfølgende år. 
 
 

 

 VEDTATT  IKKE VEDTATT 

Foreslått   
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 478 

  479 

 

Forslagsstiller Milly Meyer 

Forslagsnummer 2 

Sidetall  Linjenummer  

 Tilleggsforslag Endringsforslag Strykningsforslag 

Sett Kryss  x  

 

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten) 

 
§ 1.2 Valg til Studentparlamentet 
4. Valget skal være gjennomført innen 1. desember. 
 

Endring (hva er endringen du foreslår) 

Endring i valgperiode. 
 
 

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?) 

 
For å være i tråd med ovenfornevnte vedtektsendring. 
 

Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst) 

 
§ 1.2 Valg til Studentparlamentet 
4. Valget skal være gjennomført innen 30. september. 
 

 

 VEDTATT  IKKE VEDTATT 

Foreslått   
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Til: Studentparlamentet (SP)       480 

Fra: Arbeidsutvalget  481 

  482 

Valg til Velferdstinget  483 

PSAK 45/24 484 

 485 

English summary:  486 

The OsloMet Student Parliament will conduct an election of candidates for the Welfare 487 

Council in Oslo and Akershus.  488 

 489 

The Welfare Council in Oslo and Akershus (VT) is an interest organization and the highest 490 

political body when it comes to welfare questions for over 75 000 students associated with 491 

SiO. VT’s mandate is to give students associated with SiO a common voice to them and to 492 

other actors associated with student welfare 493 

 494 

Representatives comes from many different institutions of higher education located in Oslo 495 

and Akerhsus to discuss and vote on political cases about student health, living spaces and 496 

other welfare questions. They also give out founds to different organizations collected from 497 

the semester fee. 498 

 499 

OsloMet has 10 representatives and 30 substitutes. Everyone who is registered as a student 500 

at OsloMet can participate in this election to OsloMet delegation to VT.  501 

 502 

 503 

Bakgrunn:  504 

Studentparlamentet OsloMet skal gjennomføre valg av kandidater til Velferdstinget.  505 

 506 

Velferdstinget i Oslo og Akershus (VT) er en interesseorganisasjon og øverste politiske 507 

organ i velferdsspørsmål for de over 75 000 studentene som er 508 

tilknyttet Studentsamskipnaden SiO. Studentene ved OsloMet inngår i gruppen tilknyttet SiO 509 

og har derfor representasjon i VT. VTs oppgave er å gi studentene tilknyttet SiO en felles 510 

stemme overfor SiO og andre aktører i saker som gjelder studentvelferd. 511 

 512 

I VT samles representanter fra institusjonene under SiO for å diskutere og vedta politikk om 513 

studenthelse, studentboliger, studentvelferd og mye mer. VT tildeler også midler fra 514 

semesteravgiften til ulikestudentforeninger en gang i året. Gjennom VT kan man også få en 515 

rekke verv i SiO og selve organisasjonen, noe som gir et bredere nettverk med studenter fra 516 

ulike utdanningsinstitusjoner. Man har også mulighet å påvirke velferdstilbudene fra SiO 517 

gjennom VT.   518 

 519 

OsloMet har 10 faste representanter og 3 vara per faste representant. Alle 520 

semesterregistrerte studenter ved OsloMet kan stille til valg for OsloMet sin fraksjon i VT. 521 

Delegasjonen ledes av en delegasjonsleder fra AU. Alle som sitter med verv i VT fra OsloMet 522 

sitter som individuell student, og er ikke bundet til å følge studentparlamentets politikk, 523 

utenom delegasjonsleder.  524 

Læringsmiljøansavarlig, Elias 

Beisvåg Meyer 

https://velferdstinget.no/
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 525 

VT holder ett valgmøte og minst to ordinære møter per semester, med en møtehyppighet på 526 

ca. 8 ganger i kalenderåret. Vanlig praksis er at møtene legges til mandager i tidsrommet 527 

17:00-21:00. Faste representanter har møteplikt i VT, på samme måte som faste 528 

representanter i Studentparlamentet har.  529 

  530 

Les mer om Velferdstinget på https://www.studentvelferd.no/om/   531 

 532 

 533 

Forslag til vedtak: 534 

• SP velger Elias Beisvåg Meyer som 1. faste representant 535 

• SP velger 9 faste representanter til OsloMets delegasjon til Velferdstinget Oslo og 536 

Akershus for kalenderåret 2025  537 

• SP velger opptil 3 varaer per representant til til OsloMets delegasjon til Velferdstinget 538 

Oslo og Akershus for kalenderåret 2025 539 

• AU får fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov.  540 

  541 

https://www.studentvelferd.no/om/
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Til: Studentparlamentet (SP)    saksbehandler: Organisasjonsrådgiver 542 

Fra: Arbeidsutvalget 543 

 544 

Budsjett 2025 545 

Psak 46/24 546 

 547 

English summary: 548 

 549 

According to the Student Parliament’s articles of associations §2.1, the Student Parliament is 550 

to process next year’s budget at the last Student Parliament meeting of the fall semester.  551 

The budget for 2025 will have an estimated frame of NOK 3,159 000. Around NOK 2.2 552 

million goes to salaries for four 100% positions in the Executive Committee. The rest goes to 553 

the operation of the student democracy.  554 

 555 

Bakgrunn:  556 

I henhold til Student Parlamentets vedtekter §2.1 skal Studentparlamentet behandle neste 557 

års budsjett på siste studentparlamentsmøte i høstsemesteret. 558 

Budsjettforslaget for 2025 forutsetter en ramme på 3 159 000. Rett over 2.2 millioner av 559 

denne går til lønn av fire 100% stillinger til arbeidsutvalget. Nytt for 2025 er at man også har 560 

lagt til en ny post under lønnskostnader på 25 000 til honorering av ordstyrere etter vedtak 561 

Studentparlamentet fattet på parlamentsmøte 5 2024. Det resterende beløpet går til drift av 562 

studentdemokratiet. 563 

 564 

Vedlegg:  565 

• Forslag til budsjett 2025 566 

 567 

Forslag til vedtak:  568 

• Parlamentet vedtar forslag til Budsjett 2025 569 

  570 
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Vedlegg: Forslag til budsjett 2025 571 

 572 

Inntekter: Budsjett 2024 Budsjett 2025 Noter 

Bevilgning fra KD, rammetildeling 3 065 500 3 159 000 1 

Driftsinntekter 3 065 500  3 159 000  

    

Kostnader:    

Lønn  2 314 000 2 213 000 2 

Lønn eksterne 0 25 000 3 

Språkvask og oversettelsestjenester 25 000 25 000 4 

kontorrekvisita 5 000 25 000 5 

Trykningsutgifter 20 000 20 000 6 

Avis-abonnement 6 000 6 000 7 

Møtekostnader 80 000 100 000 8 

Arr av seminar, konf, o.l.(ansatte) 90 000 90 000 9 

Arr av seminar, konf, o.l.(eksterne) 295 000 305 000 10 

Reisekostnader 35 000 35 000 11 

Profileringsartikler og annonsering  190 000 150 000 12 

Gave til eksterne 5 500 8 000 13 

annen 0 157 000 14 

Sum kostnader 3 065 500 3 159 000  

    

Resultat                  kr  -   

    

Noter    

1 Forventet rammetilskudd fra OsloMet  

2 Alle lønnskostnader 4 100% stillinger AU  

3 Honorering av ordstyrere   

4 Oversettelse av politiske dokumenter til engelsk jf § 12.4 i vedtektene. 

5 Kontor og datarekvisita   

6 Alt av plakater, trekantsøyler, roll ups, bannere  

7 abonnement på Romerike Blad til kontoret   

8 Alle møtekostnader og bevertning.   

9 Kurs og konferanseavgift AU, opplæringstur AU  

10 Høstseminar, vinterseminar (inkl buss), julebord og sommerfest 

11 Tjenestereiser og diettkostnader.  

12 Profileringsartikler, utgifter til stand under valg, studiestart, kampanjer. 

13 Oppmerksomhet til eksterne innledere, KK og VK.  
14 Maskiner til kontoret, juletre, eventuelle kostnader  

 573 

  574 
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Til: Studentparlamentet (SP)       575 
Fra: Arbeidsutvalget  576 
  577 

Valg av medlemmer til Kontrollkomiteen 578 

PSAK 47/24 579 

  580 
English: 581 

According to the § 5.2 of the Student Parliament’s Article of Association the Student 582 
Parliament shall have a Control Committee consisting of three members; the Student 583 
Parliament’s Article of Association also regulate when members of the Control Committee 584 
shall be elected. 585 
One member of the Control Committee has a term of office from 01.07.2024 - 30.06.2025. 586 
We will now elect two members who will take office from the end of the meeting until 587 
31.12.2025. 588 

Bakgrunn:  589 
Ifølge vedtektene § 5.2 skal Studentparlamentet ha en Kontrollkomité bestående av tre 590 

medlemmer, vedtektene regulerer også når medlemmer av kontrollkomiteen skal velges. 591 

Ett medlem i Kontrollkomiteen har virketid fra 01.07.2024 - 20.06.2025. Nå skal vi velge to 592 

medlemmer som vil inntre vervet fra møteslutt til 31.12.2025. 593 

Ifølge valgreglementet er ikke valgbarheten begrenset til det å være semesterregistrert ved 594 

OsloMet, altså kan eksterne personer velges inn i Kontrollkomiteen. 595 

Medlemmer av Kontrollkomiteen har møteplikt på Studentparlamentets møter. Medlemmer 596 

av Kontrollkomiteen kan ikke samtidig sitte i arbeidsutvalget, Valgkomiteen eller som 597 

representant i Studentparlamentet. 598 

Kontrollkomiteens oppgaver er å kontrollere at Studentparlamentet ved OsloMet og dets 599 

organer opererer i henhold til norsk lov, Studentparlamentets vedtekter, reglement og vedtak. 600 

Kontrollkomiteens medlemmer bør derfor bestå av personer med erfaring fra studentpolitisk 601 

arbeid, samt interesse og/eller forståelse for juridisk språk og fortolkning av dette.   602 

Arbeidet vil rent praktisk bestå av å følge med på Arbeidsutvalgets møtevirksomhet gjennom 603 

sakspapirer og referatene derfra, samt parlamentsmøtene. Sittende Kontrollkomité, 604 

Organisasjonsrådgiver og Arbeidsutvalget vil sørge for kursing og innføring i vervet. Det bør 605 

etterstrebes kjønnsbalanse i Kontrollkomiteen.   606 

Har du spørsmål om vervet? 607 
Send epost til studentparlamentet@oslomet.no, eller vk.sposlomet@gmail.com.  608 
 609 
  610 
  611 
  612 
Forslag til vedtak  613 

• Studentparlamentet velger to medlemmer til Kontrollkomiteen for kalenderåret 2025, 614 

med virketid fra 1.1.2025 til 31.12.2025. 615 

  616 

Læringsmiljøansavarlig, Elias 

Beisvåg Meyer 

mailto:studentparlamentet@oslomet.no
mailto:vk.sposlomet@gmail.com
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Til: Studentparlamentet (SP)       617 

Fra: Arbeidsutvalget  618 

  619 

Valg av studentrepresentant til Meritteringskommisjonen  620 

PSAK 48/24 621 

 622 

English summary:  623 

The Executive Committee has received a request to find a student representative for The 624 

Merit Commission by the Centre for the Study of Professions (SPS). The Merit Commission 625 

has the task of awarding outstanding teachers for their pedagogical contribution, crediting 626 

them to the same degree as scientific research and developmental work in hiring’s and 627 

promotions to higher positions. 628 

The purpose was to give institutions for higher education more tools and a better framework 629 

for raising the quality of education. Good teaching is highlighted as a deciding factor in 630 

students’ learning and experience of quality in education. 631 

 632 

Bakgrunn:  633 

I stortingsmeldingen «Kultur for kvalitet i høyere utdanning» (2017) ble alle institusjoner i UH-634 

sektoren pålagt å utarbeide et system for merittering av gode undervisere. Hensikten var å gi 635 

høyere utdanningsinstitusjoner flere verktøy og bedre rammer for å heve 636 

utdanningskvaliteten. God undervisning ble trukket frem som avgjørende for studenters 637 

læring og opplevd utdanningskvalitet. 638 

Med bakgrunn i denne stortingsmeldingen har OsloMet utviklet en meritteringsordning for 639 

fremragende undervisere for å kreditere pedagogisk undervisningskompetanse, i samme 640 

grad som forskning og utviklingsarbeid. Fast ansatte ved universitetet i stillingskategorien 641 

førstelektor, førsteamanuensis, dosent eller professor har anledning til å søke om status som 642 

merittert underviser. 643 

Senter for profesjonsforskning (SPS) har fått i mandatet, fra rektor, til å vurdere søknader om 644 

å bli merittert underviser. Deres kommisjon trenger en studentrepresentant fra slutten av 645 

januar, med et ønske om at studentrepresentanten er en «litt erfaren og reflektert student». 646 

Selve vurderingen er en kriteriebasert vurdering, og vervet er honorert.  647 

Studentrepresentanten vil honoreres for møtedeltagelse samt for 5 timer til 648 

møteforberedelse. Det beregnes 3-4 møter på ca. 2 timer hver. Vervet vil være for 649 

kalenderåret 2025, med andre ord fra 1.1.2025-31.12.2025. 650 

 651 

Forslag til vedtak: 652 

• Studentparlamentet velger en studentrepresentant til meritteringskommisjonen for 653 

kalenderåret 2025. 654 

 655 

 656 

 657 

Saksbehandler: Predrag Paulic 
Utdannings- og  
internasjonaliseringsansvarlig 


